

採訪通知

2014 年第九屆亞洲民主人權獎遴選結果記者會

臺灣民主基金會設置的「亞洲民主人權獎」，自 2006 年以來，每年獎勵長期在亞洲地區以和平方式積極促進民主發展、提倡人權保障的個人或團體。今年的亞洲民主人權獎之得獎人將於 **11 月 5 日(星期三)** 由本會王金平董事長公布。另外，本會特別邀請馬英九總統與王金平董事長，於 12 月 10 日國際人權日當天，親自將獎座與獎金頒發給得獎者。

歡迎各位媒體朋友蒞臨採訪！

日期：2014 年 11 月 5 日（星期三）

時間：上午 10:00~10:30

地點：立法院簡報室(台北市中正區中山南路一號)

流程：

10：00—10：10 媒體入座

10：10—10：20 臺灣民主基金會董事長王金平致詞

10：20—10：30 開放提問

媒體聯絡人：連小姐，電話 02-2708-0100#705, Email: award@tfd.org.tw

MEDIA ADVISORY

Announcement of the Winner of the 2014 Asia Democracy and Human Rights Award

The annual Asia Democracy and Human Rights Award (ADHRA) was established by the Taiwan Foundation for Democracy in 2006 to encourage individuals and organizations that have made significant contributions to promoting democracy and protecting human rights through peaceful means in Asia. The TFD will hold a press conference at the briefing room in Legislative Yuan on November 5th. The TFD Chairman Wang, Jin-Pyng will announce the 2014 Asia Democracy and Human Right Award laureate at the press conference. The TFD has invited H.E. President Ma Ying-Jeou and TFD Chairman Wang Jin-Pyng to present the award sculpture and grant to the winner at the official award ceremony on December 10th, International Human Rights Day.

Date: November 5th, 2014 (Wednesday)

Time: 10:00 am to 10:30 am

Venue: Briefing Room, Legislative Yuan (1, Chung-Shan South Rd., Taipei City)

Program:

10 : 00 – 10 : 10	Registration
10 : 10 – 10 : 20	Announcement by TFD Chairman Jin-Pyng Wang
10 : 20 – 10 : 30	Q&A for Media

Media Contact : Ms. Hung-Ya Lien, Tel: 02-2708-0100#705,

Email: award@tfd.org.tw